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Demokrat Parti Ordu Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Berkay Torunoğlu gazetemizi ziyaret
etti.

  

Projelerimiz daha çok toplumu ve şehirlerimizi betonarme yapıdan kurtarmak üzerine
oluşacaktır diyen Berkay Torunoğlu ziyareti sırasında gazetemize şu açıklamalarda bulundu;
“Adım Berkay Torunoğlu. İnşaat mühendisiyim. 1981 yılında Samsun’da doğdum. İlk orta ve lise
öğrenimimi Ünye’de tamamladım. Babam siyasette aktif olarak görev yapmakta. Biz aktif olarak
kendimiz siyaset yapmadık ancak aileden dolayı siyasete çok büyük aşinalığımız var. Şu anda
da Ordu Büyükşehir Belediye Başkan adaylığımı açıkladım. Bizim amacımız Ordu’ya yeni bir
vizyon katmaktır. Hem sosyal hem de ekonomik olarak Ordu’yu daha ileriye taşımak için
projeler hazırlayacağız. Asıl amacımız da Ordu şehrini çok değişik projeler ile farklı noktalara
taşımak. Ben bu projeleri ilerleyen dönemlerde çok net açıklayacağım. İlerleyen dönemlerde bir
proje savaşı yaşanacak. Partiler arasında çünkü herkes projelerini oluşturdu ancak birilerinden
saklıyor durumunda. Kimse o konuda bir açık vermek istemiyor. Bizim de bu konuda bazı
endişelerimiz var. İstismara açık bir mesele olduğu için. Bizim projelerimiz daha çok toplumu,
şehirlerimizi şu anda içinde bulunduğu betonarme yapıdan çıkartıp yeşille buluşturmak.
Arzuladığı bu seksen öncesindeki anlayışın tam tersi, şehri yeşil alanla, milli parklarla
buluşturmak. Soruyorum en son ne zaman toprağa ayak bastınız ? İnsanlar artık betona
hapsolmuş şekilde. İnsanoğlu doğduğu andan bu güne iç içe olduğu topraktan uzaklaşmış
şekilde. Şehirlerimizi biz yeşillikle, ormanla ağaçlarla buluşturacağız” şeklinde konuştu.

  

Siyasi parti olarak Demokrat Parti zaten 1940 yıllarından sonra tek partili dönemi bitiren ve o
dönemden sonra çok partili dönemde çarkların dönmesini sağlayan partidir diyen Berkay
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Torunoğlu; “ Biz o misyondan tekrar yola çıktık. Belli yol kazalarına herkes uğruyor. Biz de o
kazalara uğradık. Bir dönem meclisten tasfiye olduk. Fakat bizim bıraktığımız açık
doldurulamadı. Biz o açığı tekrar dolduracağımıza inandığımız için bu yola çıktık. Bu seçimde
herhangi bir oy kaybımız da yok. Tek istediğimiz şey bu yolda varlığımızı ve birikimimizi ortaya
koymak. İnsanlara neler yapıp neler başarabileceğimizi, neden bize güvenmeleri gerektiğini
ortaya koymak. Ondan sonra da projelerimizi gösterip, geçmişi hatırlatmak. Biz kazanalım,
kaybedelim bu bir yarıştır. Neticede fakat bir kazananı olacaksa eğer bu da Ordu olsun” diyerek
açıklamalarına son verdi. 
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